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HENGELSPORTVERENIGING ’T MOKSE BROEK TE MOOK OPGERICHT 4 JULI 1969 

TIJDELIJK POSTADRES: DE ZEIS 22 6562 PN GROESBEEK. 

E-MAIL: a.grinsven88@upcmail.nl    tel: 06-20623972 

 

JAARVERSLAG 2016 VAN HET BESTUUR ’T MOKSE BROEK 

Bestuursvergaderingen: 

Het bestuur heeft in 2016 in totaal 3 maal gezamenlijk ten huize van een der bestuursleden aan de 
bestuurstafel gezeten en vergaderd over allerlei zaken die onze vereniging aangaan. In verband met 
de gepleegde fraude door de direct geroyeerde en inmiddels overleden ex penningmeester E.Hoeven 
(+ ma 3-10-2016) was het noodzakelijk om 2 extra bestuursvergaderingen te houden. Daarnaast 
heeft ondergetekende dikwijls contact en overleg gepleegd met bestuursleden en met name met 
bestuurslid de heer Nol Zwartjes die mij met raad en daad heeft bijgestaan.  

Extra gehouden ledenvergadering: 

Op donderdagavond 25 augustus 2016 is er een extra ledenvergadering gehouden in verband met de 
financiële situatie waarin onze vereniging is terecht gekomen. Dankzij bemiddeling van bestuurslid 
Jan Klösters, was het clubgebouw van Fanfare Wilhelmina te Groesbeek gratis beschikbaar gesteld 
zodat deze vergadering gehouden kon worden. Een woord van dank aan fanfare Wilhelmina is hier 
zeker op zijn plaats. Slechts 16 leden van de 324 geregistreerde leden, exclusief 4 bestuursleden, 
namen deel aan deze belangrijke vergadering. Een bijzonder lage opkomst waaruit blijkt dat de vele 
leden niet betrokken zijn bij het reilen en zeilen van ons vereniging. Ondergetekende gaf een ruime 
uiteenzetting van de fraude die gepleegd was door ex penningmeester/secretaris. Thans hebben we 
een schuld van ongeveer € 6500,- bij Sportvisserij Nederland en Hengelsport Federatie Midden 
Nederland. Besproken is wat te doen met onze situatie, afspraak gemaakt om eerst te wachten op 
reactie van Sportvisserij Nl en HFMN en daarna moet het bestuur een besluit nemen. Het was de 
vraag of we schuldsanering zullen krijgen of vermindering van de schuld of een betalingsregeling.  

Gepleegde Fraude:   

Doordat onze ex penningmeester in het ziekenhuis was opgenomen, was het dringend noodzakelijk 
om zijn taken over te nemen. Daarom hebben we na een ziekenhuisbezoek op 13 juli direct daarna 
op 14 juli 2016 het kantoor van de ABNAMRO te Nijmegen in bijzijn van bestuurslid Nol Zwartjes 
bezocht. Onze banksaldo’s werden door een bankemployee direct bekend gemaakt. Op de 
spaarrekening stond nog € 15, - en op de bestuursrekening € 615,-. Op 1 november 2009 was ons 
banktegoed ongeveer € 24.550,- nu hebben we een schuld van circa € 6500,- kortom er is veel geld 
verdwenen. 

Op maandag 18 juli is voor de 1e keer aangifte gedaan bij de politie te Groesbeek, omdat 
onvoldoende bewijsmateriaal voorhanden was is ondergetekende voor de 2e maal op donderdag 25 
augustus naar de politie te Malden en Wijchen geweest om definitieve aangifte te doen. Als 
bewijsmateriaal moesten alle bankafschriften vanaf 3 november 2009 (benoeming nieuw bestuur) 
tot 12 juli 2016 worden aangeleverd waarbij van elk jaar een overzicht van foutieve overboekingen in 
beeld gebracht moesten worden. Ondergetekende is zijn echtgenote (30 jaar boekhouder) bijzonder 
erkentelijk voor haar belangloze inzet voor onze vereniging want zonder haar was het niet te doen 
om alles goed uitgezocht te krijgen en de juiste cijfers in beeld te brengen. Van het onderzoek naar 
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de fraude is een uitgebreid verslag per dag aangemaakt en loopt van ma 11-7-2016 t/m ma 5-9 2016 
in totaal 7 bladzijden.  

Extra Bestuursvergadering 5 september 2016: 

Naar aanleiding het besluit van SVNL en HFMN om onze schuld door middel van een 
betalingsregeling in 5 jaar af te lossen en de extra gehouden ledenvergadering op 25 augustus 2016 
is het bestuur bijeengekomen om de situatie te bespreken. Allen waren voorstander van doorstart 
van de vereniging wel onder een aantal voorwaarden te weten: 

1. Geen financiële vergoeding voor bestuursleden, 
2. Geen financiële vergoeding voor wetstrijdcommissie en weeghulp, 
3. Geen gratis Visblad voor bestuursleden, 
4. Geen gratis Vispas voor bestuursleden, 
5. Geen attenties tijdens jubilea slechts een kaartje, 
6. Geen onderscheid in contributie voor senioren en senioren 65+, 
7. Prijzengeld aanzienlijk verminderen van € 500, - naar € 250,- 
8. Geen officieel briefpapier, enveloppe en dergelijke.  

Het zijn drastische bezuinigingsmaatregelen dat is bekend, maar willen we weer financieel gezond 
worden dan is deze ingreep de komende 5 jaar noodzakelijk. Het is noodzakelijk dat dit besluit wordt 
goedgekeurd tijdens de algemene ledenvergadering op 27 januari 2017. 

Federatievergadering: 

Ondergetekende heeft in samenzijn van bestuurslid dhr. Jan Klösters 1 vergadering van Hengelsport 
Federatie Midden Nederland (HFMN) bijgewoond. Er zijn geen spectaculaire wijzigingen en/of 
gebeurtennissen te noemen die voor onze vereniging relevant zijn. Tijdens deze vergadering werd er 
door veearts Michel Abee secretaris van HSV De Vriendenkring uit Heumen een uitgebreide 
presentatie gehouden over een tweetal belangrijke gezondheidsklachten bij sportvissers te weten: 
Tekenbeten welke de ziekte van Lyme kunnen veroorzaken, en de ziekte van Weil die door ratten en 
vervuild water kan ontstaan. Daarnaast aandacht voor blauwalg dat ook schadelijk kan zijn voor de 
mens. Uitwerpselen (excrementen) van schapen hoeven als men geen resten ervan oraal binnen 
krijgt geen probleem te zijn. Het is niet prettig als men in een zeer natte periode door voornoemde 
uitwerpselen loopt maar het is geen belemmering om te vissen en men kan er niet door geïnfecteerd 
worden. Mocht men in aanraking komen met uitwerpselen (excrementen) zorg dat je je handen goed 
met zeep wast. 

Recreatieschap Leisurelands b.v.: 

Op 28 januari 2016 en heeft ondergetekende deel genomen aan een vergadering gehouden in 
restaurant De Loopplank bij de jachthaven de Driessen. Er kwamen allerlei zaken aan de orde die van 
belang waren voor de omwonenden en de eigenaren van de boten die in de jachthaven liggen. 

Ondergetekende heeft wederom aandacht gevraagd voor het zwartvissen. Daarnaast aangegeven 
dat we vaak rommel aan de waterkant vinden die te lang blijft liggen en dus in het viswater 
terecht komt. Ook melding gemaakt van ruige begroeiing afstervende bomen en struiken, 
kortom te weinig onderhoud van het recreatieschap men beloofd van alles maar er gebeurt 
te weinig. Men beloofd wederom beterschap maar daar hebben het afgelopen seizoen niets 
van gemerkt de dode bomen staan er nog steeds. In de eerst volgende vergadering maak ik 
hier weer melding van. De heer Joop Troost is per 1-1-2016 gestopt als BOA en verricht geen 
controles meer op en rond de Mokerplas. De gemeente Mook en Middelaar gaat misschien 
een eigen boa in dienst nemen. 
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Dit jaar geen Maaswedstrijden:  

De wedstrijdcommissie heeft voor 2016 niet gekozen om wedstrijden aan de Maas te 
houden zodat er geen vergunning bij de gemeente Mook is aangevraagd. Alle wedstrijden 
zijn aan de Mokerplas gehouden, wel jammer gezien tegenvallende visresultaten in deze 
plas. 

Controle zwartvissen Mokerplas: 

Ondergetekende heeft het afgelopen seizoen diverse keren meldingen bij de Boa’s van de 
Federatie gemaakt inzake kamperen en vissen door met name mensen met een buitenlands 
kenteken op de auto’s er is enkele malen gecontroleerd en verbaliseerd. Inzake zwartvissen 
kan men ook contact opnemen met de politie te weten Martien Stoffelen 0900-8844 (geen 
spoed) of per mail martienstoffelen@limburg-noord.politie.nl . Daarnaast heeft 
ondergetekende contact opgenomen met het recreatieschap inzake diverse illegale 
stortingen van vuil en bouw- en sloopafval, alsmede het slechte onderhoud van de 
grastaluds en de begroeiing die nodig gesnoeid moet worden. Meldingen kan ook direct 
telefonisch aan het Recreatieschap regiobeheer de heer Roland Lina 06-53745503 Algemeen 
storingsnummer 24 uur beschikbaar 06-30119344 per E-mail berendonck@rgv.nl  

Inname Vispas wegens ontbreken vergunning: 

Op 10 oktober 2016 heeft ondergetekende een brief ontvangen van HSV De Vriendenkring 
Heumen met ingesloten een Vispas van een onzer leden. Wat was het geval: een van onze 
leden heeft meerdere malen in een van de vijvers van voornoemde HSV zitten vissen zonder 
een vergunning van deze vereniging te bezitten. Hij is meerder malen gesommeerd om niet 
te vissen in de vijvers van HSV De Vriendenkring. Onderhavig lid is schijnbaar toch hardleers 
daarom is zijn Vispas op 10 oktober 2016 door een controleur/bestuurslid van HSV De 
Vriendenkring ingenomen zodat hij nu helemaal niet meer kan vissen of het risico van een 
verbaal te riskeert. Ondergetekende heeft onderhavig lid per brief schriftelijk gesommeerd 
om niet meer te vissen in de vijvers van De Vriendenkring, want hij brengt onze vereniging in 
diskrediet en daar zitten we niet op te wachten. Na een telefonisch onderhoud van dit lid 
heeft ondergetekende zijn Vispas weer thuisbezorgd en nogmaals aan zijn vader aangegeven 
dat dit niet meer moet voorkomen anders treffen we andere maatregelen. 

Uitslag van de gehouden wedstrijden: 

Op de eerst plaats Theo Pieterson met totaal gewicht van 15 kg en 413 gram en 760 punten 

Op de tweede plaats Paul de Kluis Senior met totaal gewicht van 18 kg en 884 gram en 730 
punten 

Op de derde plaats Willy van Leur met totaal gewicht van 16 kg en 031 gram en 680 punten. 

Het totale gewicht van alle gehouden wedstrijden tezamen bedraagt 127 kg en 764 gram. In 
2015 was het totale gewicht 155 kg en 845 gram derhalve een verschil van ruim 28 kg en 081 
gram minder. Er zijn dit jaar ook minder wedstrijden gevist dan in 2015. 
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Contributie: 

De contributie voor 2017 is wegens onze schuld per bestuursbesluit van 5 september 2016 
voor senioren en ouder dan 65 gelijk getrokken zodat deze contributie voorlopig € 32, - 
bedraagt. Alle betalingen gaan via de bank er wordt geen contant geld meer aangenomen 
zodat we geen kas meer hebben en ook niet willen. Voor de boekhouding zijn 
bankstortingen handig en controleerbaar. 

Kascontrole: 

De kascontrole over boekjaar 2015 heeft op 11 januari 2016 ten huize van de toenmalige 
penningmeester/ secretaris plaatsgevonden en is uitgevoerd en goedgekeurd door Gerrit 
Verhulsdonck en Tinie Schraven.  

Ledenaantal: 

Eind december 2016 stonden er in het ledenadministratiesysteem van Sportvisserij 
Nederland 337 betaalde leden ingeschreven. Waarvan 98 leden ouder dan 65 jaar, 20 
jeugdleden en 219 leden jonger dan 65 jaar. Het blijkt dat circa 100 leden hun Vispas direct 
via online bij Sportvisserij Nederland bestellen men is duurder uit maar dat blijkt geen 
probleem te zijn. Via de winkel van E. Hoeven werden 89 VBL (Voorlopig Bewijs van 
Lidmaatschap) direct contact betaald de opbrengst hiervan is niet ten goede gekomen van 
onze verenging. De overige 148 leden hebben per bank betaald maar ook dat geld is 
verdwenen. Sedert 14 juli 2016 is alle opbrengst van de online bestelde Vispassen op onze 
bankrekening terecht gekomen.  

Het ledenaantal per 1-1-2017 is 124. Van deze 124 leden waren 61 leden ouder dan 65 jaar 
dus het blijkt geen belemmering te zijn om tijdelijk de contributie te verhogen. Voornoemde 
verhoging was noodzakelijk om onze schulden te kunnen voldoen. 

Website vereniging: 

We hebben het contract met het internetbedrijf Webholster wegens bezuinigingen 
opgezegd. Er wordt thans door ons gewaardeerd lid Pierre Hendriks in samenwerking met 
zijn broer volledig belangeloos gewerkt aan een nieuwe website de basis van de website 
krijgen we gratis via Sportvisserij Nederland zodat we geen kosten meer hebben om een site 
in de lucht te houden. Men kan straks ook via onze website een Vispas aanvragen en dat 
natuurlijk zeer handig. 

Financieel: 

De bestuurs – en spaarrekeningen hebben tot 14 juli 2016 steeds een zeer laag saldo 
gekend. Doordat er nog steeds Vispassen via Sportvisserij NL werden aangevraagd steeg ons 
banksaldo.  

Teun AMTA van Grinsven   Goedgekeurd, 25 januari 2017 
Voorzitter HSV ’t Mokse Broek  
Tijdelijk penningmeester/secretaris  A.J. Zwartjes    J.H.M. Klösters        P.A.T. de Kluis 
6 januari 2017        

 


